
Pizarro: Wcześniej Totti i Spalletti byli jak bracia

News - ASRoma.pl

David Pizarro udzielił wywiadu dla Sky Sport. Chilijczyk, który grał w

Romie w latach 2006-2012, sięgnął z Romą po dwa Puchary Włoch, w tym

ten ostatni z sezonu 2007/2008.

Twoje odejście było podobne do Tottiego?

- Nie, nie ma porównania z tym, co zrobili kibice Romy. W Chile przeżyłem wszystko

w szczególny sposób. Dla kibiców Romy to był ciężki cios, który będą nosić w sobie

przez długi czas. Również w Chile Totti jest kochany. 

Gdybyś dwa lata temu był w Romie, stanąłbyś pośrodku Tottiego i

Spallettiego?

- Miałbym problemy, jeśli chodzi o wzrost. W pierwszej przygodzie w Romie Spalletti

i Totti byli jak bracia. Nie wiem co stało się potem, ale na pewno wszystko mogło

być poprowadzone dużo lepiej. Nie rozumiem co stało się wewnątrz, na pewno

powiedziałbym swoje. To dwie ważne osoby.

Jesteś najbardziej związany z tym miejscem?

- Wszystko narodziło się w Udine, gdzie się rozwinąłem jako człowiek i gracz. Dali mi

czas na rozwój. Potem byłem związany z Romą, to były ważne momenty i byliśmy

blisko zdobycia mistrzostwa. Tamta Roma grała piękną piłkę.

Co myślisz o wszystkich zmianach Romy w środku pola?

- Cierpliwość ma bardzo duże znaczenie, gdyż przybyli młodzi gracze, mocni, którzy

mogą dać bardzo dużo. Teraz jesteśmy niewolnikami wyników, gdyż w Romie dawno

niczego nie wygrano.

Interem zrobiła Roma z Zaniolo czy Inter z Nainggolanem?

- Jeśli chodzi o przyszłość, bardzo dużo zyskała Roma. Mam nadzieję, że Zaniolo

będzie w stanie spełnić wszystkie oczekiwania, gdyż teraz bardzo dużo się o tym

mówi.
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